
Referat fra afdelingsbestyrelses mødet d 3 maj 2022 

Fremmødt: Tanja, Michelle, Joan. Suppleanter: Annemarie og Pia 

Afbud: Sandra og Charlotta 

  

Beboer henvendelser 

En beboer ansøger om handicap p-plads, hvilket vi har bevilget. Han kontakter UB for videre behandling 

med hensyn til skilt. 

 

Beboerhenvendelse ang. rengøring af sæbeskufferne i vaskemaskinerne. Sæbeskufferne er meget ulækre.  

Hvordan kan vi løse det? 

Evr gør rent nu, men er de bestilt til rengøring af vaskemaskiner/sæbeskuffer? 

Tanja undersøger muligheder og tager kontakt til ungdomsbo. 

 

Beboerhenvendelse angående problemer med en campingvogn der stikker for langt ud af 

campingvognspladsen. Bestyrelsen kan godt se udfordringen. Tanja har løst udfordringen.  

  

Bestyrelsen referere til suppleanterne fra budget møde med ungdomsbo. 

Gennemgang af 30 års plan, som blev udleveret ved budgetmødet. 

 

Der tages en snak om parkering af biler i vejsiden på thulevej. Der er opfordres til at bilerne parkeres på p-

pladsen, da det er en brandvej.  

 

Der er uklarheder med hensyn til indflyttermapper.  

 

Der er store stigninger på forbrugsudgifter pt. Bestyrelsen overvejer prisstigninger på vask og brug af 

tørretumbler, men kan ikke tage beslutningen før beboermødet. 

 

Vi overvejer at afholde sct. Hans.  

  


